
                    OBEC LIKAVKA

Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke

dňa 25.02. 2015

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková

Prítomní poslanci OZ:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter Brtko, MVDr. Vladimír  Hatala,   Ing. 
Edita Homolová od 18.25 hod., Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento
Prizvaní: Mgr. Ľuboš Birtus – riaditeľ ZŠ s MŠ
                Mgr. Soňa Baranová – zástupkyňa školy pre MŠ
                Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ 

Program rokovania:
1.Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej a volebnej komisie, 
     určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia  OZ 
 2. Kontrola uznesení
 3. Voľba členov komisie na prešetrovanie sťažností
 4. Zmena rozpočtu obce na rok 2015
 5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014
 6. Správa o výsledkoch kontroly za obdobie od 1.1.2015 do 15.2.2015
 7. Informácie starostu obce
 8. Interpelácie poslancov
 9. Diskusia
10. Záver

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ  otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal 
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 7. volebnom období bolo riadne a včas zvolané 
v zmysle § 13 odst.  4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších  zmien  a doplnkov,  je  uznášania  schopné,  nakoľko  je  prítomná  nadpolovičná 
väčšina  poslancov  OZ.  Starosta  obce  navrhol  Ing.  Danielu  Pongráczovú  za  predsedu 
návrhovej komisie, p. Miroslava Brtka a p. Mariána Mliečka za členov návrhovej komisie. 
Starosta obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 26/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov 
zápisnice  Ing.  Michala  Šventa  a Mgr.  Petra  Brtka.  Starosta  obce  otvoril  diskusiu.  Bez 
diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 26/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
Starosta obce navrhol p. Daniela Kríža za predsedu volebnej komisie,  p. Máriu Mravcovú 
a MVDr.  Vladimíra  Hatalu  za  členov  volebnej  komisie.  Starosta  obce  otvoril  diskusiu 
k predloženému návrhu. Bez diskusie.



OZ prijalo uznesenie č. 26/2015-7 c). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 26/2015-7 d). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 2: Kontrola uznesení.
Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonal hlavný kontrolór obce a konštatoval, že z roku 
2014 uznesenia č. 16/2014 -7 bod c) a č. 21/2014 – 7 bod d) neboli splnené.   
Diskusia:
Starosta obce uviedol, že Obec Likavka  s novým vedením OŠK v roku 2015 bude uzatvárať 
zmluvu  o výpožičke  nebytových  priestorov v budove OŠK, športových zariadení  a zmluvu 
o výpožičke dopravného prostriedku pre potreby OŠK Likavka, ale do termínu konania OZ 
noví  zástupcovia OŠK neboli  zvolení  a z toho dôvodu nebolo možné zmluvu o výpožičke 
podpísať. 
Ing. Švento sa vyjadril k nesplneniu uznesenia č. 21/2014-7 bod d), kde prisľúbil spoluprácu 
a konštatoval,  že  úprava  rozpočtu  bude  časovo  náročnejšia,  nakoľko  sa  týka  komplexnej 
úpravy tak, aby uvedený dokument bol náležitý a prehľadný.
Starosta obce podal návrh na zmenu termínu uznesení do najbližšieho zasadnutia OZ podľa 
plánu na rok 2015.
OZ prijalo uznesenie č. 27/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
OZ prijalo uznesenie č. 27/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za:  Miroslav Brtko, Mgr. Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 3: Voľba členov komisie na prešetrovanie sťažností
Predkladateľ: starosta obce predložil návrh na zriadenie komisie v súlade so Štatútom obce 
Likavka,  ktorej  činnosť  je  pre  potreby  obce  upravená  Smernicou  č.  6/2013  o zásadách 
postupu  pri  vybavovaní  sťažností  a petícií  v podmienkach  samosprávy  obce  Likavka 
nasledovne: 
predseda  Ing.  Michal  Švento,  zástupca  predsedu  p.  Daniel  Krížo,  člen  MVDr.  Vladimír 
Hatala,  náhradníci:  Ing.  Daniela  Pongráczová,  p.  Miroslav  Brtko,  Ing.  Edita  Homolová. 
Starosta otvoril diskusiu.
Diskusia:
Ing. Daniela Pongráczová sa zaujímala o periodicitu zasadaní komisie v predošlom volebnom 
období.
Starosta odpovedal, že komisia je zameraná na prešetrovanie sťažností, ktoré smerujú proti 
činnosti  poslanca  OZ,  starostu   pri  výkone  samosprávnej  pôsobnosti  obce,    hlavného 
kontrolóra  obce  a štatutárneho  orgánu  právnickej  osoby,  ktorej  je  obec  zriaďovateľom 
a uviedol,  že  v minulom  volebnom  období  sťažnosti  voči  uvedeným  osobám  neboli 
evidované. Smernica č. 6/2013 bude poslancom OZ zaslaná elektronicky.
Hlasovalo sa o predloženom návrhu starostu obce. Hlasovanie: 8-0-0
Návrh na uznesenie predložila Ing. Pongráczová.
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OZ prijalo  uznesenie  č.  28/2015-7.  Hlasovanie:  8-0-0  (za:  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 4: Zmena rozpočtu obce na rok 2015
Predkladateľ: starosta obce informoval, že zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2015 
je potrebné vykonať z dôvodu úhrady faktúry za monografiu Likavky.
Diskusia:
Ing. Švento a MVDr. Hatala sa zaujímali či bude v  schválenom rozpočte po 1. úprave súlad 
s výnosom dane z príjmov poukázaný územnej samospráve.
Starosta odpovedal, že výnos dane z príjmov poukázaný územnej samospráve v rozpočte na 
rok  2015  nebol  rozpočtovaný  v plnej  výške  podľa  prognózy  zverejnej  MF  SR,  takže 
navýšenie predmetnej položky je správne.
Mgr. Brtko sa pýtal prečo sú príjmy z predaja monografie plánované len vo výške 6026 €.
Starosta  uviedol,  že  publikácia  bola  v predaji  už  v roku 2014 a časť  príjmov  je  súčasťou 
rozpočtu za dané obdobie.
Návrh na uznesenie predložila Ing. Pongráczová.
OZ prijalo  uznesenie  č.  29/2015-7.  Hlasovanie:  8-0-0  (za:  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 5: Správa o     kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2014  
Predkladateľ: hlavný kontrolór obce Mgr. Janka Pavlíková zrekapitulovala kontrolnú činnosť 
za rok 2014.
Diskusia:
Starosta  obce  a Mgr.  Brtko  poďakovali  Mgr.  Pavlíkovej  za  profesionálny  prístup  pri 
spracovaní predkladaných kontrolných zistení v uplynulom období.
Návrh na uznesenie predložila Ing. Pongráczová.
OZ prijalo  uznesenie  č.  30/2015-7.  Hlasovanie:  8-0-0  (za:  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária Mravcová, Ing. Daniela 
Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 6: Správa o     výsledkoch kontroly za obdobie od 1.1.2015 do 15.2.2015  
Predkladateľ:  hlavný  kontrolór  obce  Mgr.  Janka  Pavlíková  oboznámila  OZ s výsledkami 
kontroly dodržiavania a uplatňovania všeobecne záväzných právnych predpisov a interných 
noriem obce  v oblasti použitia dotácií z rozpočtu obce u vybraných subjektov, ktorým boli 
dotácie poskytnuté, ďalej predniesla výsledky kontroly dodržiavania zákona č. 283/2002 Z. z. 
o cestovných  náhradách  zamestnancami  Obecného  úradu  v Likavke  a výsledky   kontroly 
vybavovania sťažnosti a petícií za rok 2014 na Obecnom úrade v Likavke.
Diskusia:
Ing. Švento sa spýtal, či kontrolované subjekty predložili originály dokladov, čo je potrebné 
z dôvodu zamedzenia zneužitia poukázanej dotácie a zároveň odporučil pripraviť pečiatku pre 
kontrolu dotácií v znení „uhradené z prostriedkov Obce Likavka“.
Ing. Homolová sa dostavila do rokovacej miestnosti o 18.25 hod.
Hlavná  kontrolórka  odpovedala,  že  preveruje  doručené  kópie  dokladov  s výnimkou  OŠK 
Likavka.
MVDr. Hatala sa zaujímal o odstraňovanie zistených nedostatkov. 
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Hlavná  kontrolórka  uviedla,  že  nedostatky  v dokladoch  OŠK  Likavka  konzultovala 
s ekonómkou klubu.

Ing. Švento odporučil  v zmluvách o poskytovaných dotáciách účelovo zaviazať poskytnuté 
finančné prostriedky a tým dosiahnuť ich efektívne využitie.
Návrh na uznesenie predložila Ing. Pongráczová.
OZ prijalo  uznesenie  č.  31/2015-7.  Hlasovanie:  9-0-0  (za:  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária 
Mravcová, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)

K bodu č. 7:  Informácie starostu obce 
Starosta obce podal informácie o realizovaných aktivitách:
9.1.2015  - slávnostné zasadnutie RZMO s novými predstaviteľmi samosprávy,
6.2.2015  - členská schôdza Klaster Liptov,
7.2.2015  - referendum,
9.2.2015  - registrácia na EKS (elektronický kontraktačný systém),
18.2.2015- požiar drevenice na ul. Hollého – poďakovanie DHZ Likavka,
- schválená žiadosť o NFP  v rámci Operačného programu ZRAVOTNÍCTVO Rekonštrukcia 
a modernizácia zariadení ambulantnej zdravotnej starostlivosti na realizáciu projektu s 
názvom „Stavebné úpravy a zateplenie Zdravotného strediska Likavka“,
- podaná žiadosť o členstvo MAS Dolný Liptov,
- na webovej stránke obce je sprístupnený Geoportál,
- spracovaný projekt dopravného značenia podľa návrhov poslacov, ODI materiál 
pripomienkoval, po zapracovaní opráv bude predložený opäť na schválenie,
- pozastavenie razby tunela Čebrať,
- upozornenie staviteľov diaľnice k neoprávneným  prejazdom domiešavačov cez obecné 
komunikácie,      
- pripravovaná integrácia stavebného úradu obce Likavka do spoločného stavebného úradu 
s obcami Komjatná a Švošov,
- v mesiaci marec výberové konanie na odborného pracovníka spoločného školského úradu.
V súčasnosti aktivační pracovníci vypratávajú a čistia areál zberného dvora,
- rozšírenie obecného rozhlasu na ul. Železničnej a pri Hubertuse,
- rekonštrukcia budovy bývalého obecného úradu,
- zimná údržba komunikácií,
Starosta oboznámil OZ o doručených žiadostiach:
 p. Miroslav Švidroň, nájomca obecného objektu predajňa potravín a mäsa – Likavka 551,
požiadavka – výmena okien a dverí na predajni z dôvodu poškodenia,
ZŠ s MŠ Likavka – žiadosť o výmenu okien a vstupných dverí na budovách, vstup A školská 
jedáleň a žiadosť o vykonanie údržby zelene v okolí školy.
Starosta obce ďalej informoval OZ o stanovisku ministra dopravy, výstavby a regionálneho 
rozvoja  SR  k požiadavke  obce  Likavka  na  zníženie  intenzity  dopravy  na  ceste  I/59 
vybudovaním obchvatu. 
Diskusia:
Ing. Švento sa pýtal na časový harmonogram rekonštrukcie zdravotných stredísk.
Starosta odpovedal, že zmluva ešte nie je doručená, nevie presne špecifikovať časový rámec, 
ale  verejné  obstarávanie  na stavebné práce sa už nebude vykonávať,  takže tieto  práce po 
podpísaní zmluvy môžu byť začaté. Návrh na uznesenie predložila Ing. Pongráczová
OZ prijalo  uznesenie  č.  32/2015-7   Hlasovanie:  9-0-0  (za:  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária 
Mravcová, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento)
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K bodu č. 8: Interpelácie poslancov
Interpeláciu nepredložil nikto z prítomných poslancov.

K bodu č. 9: Diskusia
V diskusii požiadali o slovo zástupcovia ZŠ s MŠ v Likavke. 
Mgr.  Soňa Baranová zástupkyňa riaditeľa  pre  MŠ informovala   o zápise  detí  do  MŠ pre 
budúci školský rok, ďalej prítomných oboznámila s plánmi na tento rok vrámci renovácie 
a obnovy priestorov a inventáru MŠ (prístrešok nad vchodové dvere, oddelenie oddychovej 
zóny pre deti...)
Mgr. Ľuboš Birtus  riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka taktiež uviedol fakty  o zápise detí do ZŠ pre šk. 
rok 2015/2016 a pokračoval vymenovaním prác, ktoré boli v areáli školy v krátkom časovom 
slede vykonávané na základe získaných dotácií, ale aj vlastných finančných prostriedkov a to: 
výmena okien v pavilóne B a dokončenie výmeny okien v pavilóne A, rekonštrukcia šatní 
a toaliet vo veľkej budove, oprava a zateplenie strechy na malej budove, renovácia štyroch 
tried  ročníkov  1.  –  4.  Predstavil  plány  na  najbližšie  obdobie:  vytvorenie  fyzikálno  – 
chemického  laboratória  a zakúpenie  umývačky  riadu  do  školskej  jedálne  z finančných 
prostriedkov, ktoré škola ušetrila v roku 2014. 
Starosta obce uviedol, že si osobne prezrel zrekonštruované priestory, ktoré zveľadili školské 
prostredie detí a predložené požiadavky zástupcov školy  označil za reálne, ktoré si zaslúžia 
podporu, ale je potrebné zo strany školy predložiť návrhy na finančné požiadavky.
Ing.  Švento  vyjadril  súhlas  s odporúčaním  starostu  a doplnil,  že  technologické  vybavenie 
kuchyne v školskej jedálni je nevyhovujúce.
Riaditeľ  školy  uviedol,  že  prvoradá  bude  výmena  okien  na  školskej  jedálni,  ktorá  bude 
realizovaná primerane finančným prostriedkom.
Ing. Švento vyzdvihol snahu riaditeľa školy a starostu obce pri získaní dotácií na havarijný 
stav školy.
Poslanci  diskutovali  s riaditeľom  o systéme  vykurovania  školy  a prognóze  spôsobu 
vykurovania do budúcnosti.
Riaditeľ školy pozval všetkých poslancov na návštevu školy po ukončení rekonštrukčných 
prác.

Ing. Švento upozornil na neustále nebezpečensto na Železničnej ulici, kde dochádza k častým 
dopravným nehodám. 
Starosta odpovedal, že opatrenia už v minulosti boli vykonané.
MVDr.  Hatala  navrhuje  hľadať  nové  možnosti,  ktoré  budú  viac  podnecovať  vodičov 
k zníženiu rýchlosti.
Ing. Švento ďalej odporučil hľadať riešenie na parkovanie motorových vozidiel vypracovaním 
štúdie, resp. vybudovanie chodníka popri železničnej trati, z dôvodu bezpečnosti chodcov.
Starosta uviedol, že predložené návrhy bude konzultovať so SSC.
Mgr. Brtko upozornil na neporiadok za železničným priecestím smerom do Ružomberka.
M. Mravcová sa pýtala na vlastníka budovy domu smútku a dala do pozornosti nedostatky na 
budove  a to chýbajúci prístrešok pri dverách a vlhnutie muriva z dôvodu nevykurovania.
Starosta obce uviedol, že predmetná budova je v nájme.
M. Mliečko konštatoval, že pri čistení komunikácie I/59 mechanizmami sú nečistoty zhŕňané 
na bočnú stranu a upchávajú odtokové kanály, ďalej poukázal na neosvetlený priechod pre 
chodcov pri centre sociálnych služieb, odtokovú priekopu – kanál od č. d. 402 po č. d. 412, 
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ktorá je bezvýznamná a je potrebné uvažovať nad jej prekrytím, taktiež dal do pozornosti 
nepriechodnosť ul. Moyzesovej, z dôvodu neusporiadaného parkovania motorových vozidiel 
a  dopravné značenie „STOP“ pri č. d. 402 označil  za neopodstatnené, ktoré by malo byť 
odstránené.
D. Krížo upozornil na potrebu dobudovania obecného rozhasu na ul. Puškáreň.
Ing. Homolová uviedla, že na rod. dome Švajleninovcov je poškodená krytina, ktorá je  pri 
silnom  vetre  nebezpečná  pre  okoloidúcich,  navrhla  zvýšiť  osvetu  ohľadom  separovania 
odpadu a pýtala sa na prípravu IBV v časti Úboč.
Starosta obce uviedol, že daným podnetmi sa bude zaoberať a IBV v časti Úboč v súčasnosti 
nie je plánovaná.
Návrh na uznesenie predložila Ing. Pongráczová.
OZ prijalo  uznesenie  č.  33/2015-7   Hlasovanie:  9-0-0  (za:  Miroslav  Brtko,  Mgr.  Peter 
Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Mária 
Mravcová, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

K bodu č. 10: Záver
Starosta obce ukončil rokovanie OZ o 20.15 hod. a poďakoval  všetkým prítomným  za účasť.

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r.

Ing. Michal Š v e n t o, v. r.        Ing. Marián J a v o r k a, v. r.          Mgr. Peter B r t k o, v. r.
    overovateľ         starosta obce               overovateľ
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